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Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 20. 5. 2020 
20. 5. 2020, 10.00 h, MS Teams 

 
 
Přítomni: Jennifer Hellia de Felice, Tomáš Hrůza, Břetislav Malý, Petr Mucha, Luděk Rathouský, 

Markéta Žáčková 
 
Omluveni: Vasil Artamonov, Vojtěch Dvořák,Jakub Tajovský, Natálie Sodomková, Pavel Sterec 
 
Hosté:  Filip Cenek, Katarína Hládeková 
 
 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT dne 20. 5. 2020, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 4. 3. 2020, Markéta Žáčková 
3. Pravidla rozpočtu FaVU VUT na rok 2020, Filip Cenek, členové ekonomické komise AS FaVU 

VUT 
4. Výroční zpráva o hospodaření FaVU VUT v roce 2019; Filip Cenek, členové ekonomické 

komise AS FaVU VUT 
5. Zpráva o hodnocení výuky studenty FaVU VUT v ZS 2019/2020, Filip Cenek, Katarína 

Hládeková 
6. Různé, Filip Cenek, Tomáš Hrůza, Petr Mucha 
7. Stanovení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU VUT 

 
 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT dne 20. 5. 2020, Markéta Žáčková 
Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 

Program zasedání AS FaVU VUT dne 20. 5. 2020 byl schválen. 
 

2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVUVUTze dne 4. 3. 2020, Markéta Žáčková 
Hlasování: 
pro:6, proti: 0, zdržel se: 0. 

Zápis ze zasedání AS FaVU VUT dne 4. 3. 2020 byl schválen. 
 

3. Projednání Pravidel rozpočtu FaVU VUT na rok 2020, Filip Cenek, členové ekonomické 
komise AS FaVU 
Děkan Filip Cenek představil členům AS FaVU dokument Pravidla rozpočtu FaVU VUT na rok 

2020, nad nímž se sešel spolu s členy ekonomické komise AS FaVU Tomášem Hrůzou, Břetislavem 
Malým, Markétou Žáčkovou a s tajemnicí fakulty Martinou Pěnčíkovou ve středu 13. 5. 2020. Děkan, 
členové ekonomické komise a tajemnice fakulty se na uvedené schůzce věnovali také dokumentu 
Výroční zpráva o hospodaření FaVU VUT v roce 2019 a dalším ekonomickým otázkám (fond podpory 
studentských projektů SK AS VUT ad.).EK AS FaVU vyjádřila k dokumentu souhlasné stanovisko a 
navrhla, aby se dokument schválil na příštím zasedání senátu. Předseda EK AS FaVU Břetislav Malý 
i další přítomní členové senátuocenili snahu vedení fakulty o maximální transparentnost rozdělování 
finančních prostředků. 
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Po diskusi nad dokumentem Pravidla rozpočtu FaVU VUT na rok 2020 se členové AS FaVU 
VUT dohodli, že potřebují lhůtu jednoho týdne k jeho bližšímu prostudování, aby jej mohli na 
nadcházejícím zasedání AS FaVU VUT schválit. 
 

4. Výroční zpráva o hospodaření FaVU VUT v roce 2019; Filip Cenek, členové ekonomické 
komise AS FaVU VUT 
DěkanFilip Cenek představil členům AS FaVU VUT dokument Výroční zpráva o hospodaření 

FaVU VUT v roce 2019, který zpracovala vedoucí ekonomického oddělení Marcela Jirků a korigovala 
tajemnice Martina Pěnčíková. Dokument byl projednán s EK AS FaVU na schůzce s děkanem 
a tajemnicí dne 13. 5. 2020 (viz bod 3 tohoto zápisu).Na základě následné diskuse se členové AS FaVU 
VUT rozhodli přistoupit hlasování o uvedeném dokumentu v předloženém znění. 

Hlasování:  
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 

Dokument Výroční zpráva o hospodaření FaVU VUT v roce 2019 byl schválen. 
 

5. Zpráva o hodnocení výuky studenty FaVU VUT v ZS 2019/2020, Filip Cenek, Katarína 
Hládeková 
Proděkanka pro studium Katarína Hládekovápředstavila členům AS FaVU VUT dokument 

Zpráva o hodnocení výuky studenty FaVU VUT v ZS 2019/2020, jehož výsledky jsou poprvé od jeho 
zavedení relevantní, neboť anketního šetření se zúčastnil nepoměrně vyšší počet studentů než 
v uplynulých letech. Vysvětlila přítomným mechanismus ankety, systém hodnocení předmětů a 
vyučujících a obeznámila je rovněž s předměty, které na základě negativního hodnocení studentů 
vyžadují korekci ze strany vyučujícího. Petr Mucha vznesl dotaz, zda zveřejnění výsledků takovýchto 
anketních šetření není diskriminační vůči přednášejícím. Děkan a proděkanka pro studium jej 
informovali, že se jedná o standardní nástroj autoevaluace, který se běžně uplatňuje na všech 
vysokoškolských pracovištích v ČR.Závěrečnou zprávu o hodnocení zveřejňuje rektorát univerzity, 
podrobnější informace jsou pak dostupné akademické obci pouzepo přihlášení do intranetu fakulty 
v sekci https://www.favu.vut.cz/fakulta/hodnoceni-kvality.Akademický senát projednal zprávu a 
neměl k ní připomínek. 
 

6. Různé 
Tomáš Hrůza informoval přítomné o současných intenzivních jednáních členů ekonomické 

komise AS VUT, v jejichž rámci je diskutován návrh rozpočtu VUT a jednotlivýchvysokoškolských 
ústavů univerzity (CVIS, ÚSI, CESA, apod.). Předpokládá se, že v letošním roce bude rozpočet 
schvalovaný jako fázovaný. Sdělil rovněž, že za FaVU VUT bylo do požadavků na centralizované 
investice předloženo zakoupení knihařského stroje Smyth FX-30 pro sdílené pracoviště knihařské 
dílny FaVU, jehož celouniverzitní využití je však zpochybňováno a setrvání této položky v rozpočtu 
bude dále diskutováno. V této souvislosti tematizoval takézavedení centrálního výpůjčního systému 
technologických zařízení, jímž VUT prozatím nedisponuje. Tomáš Hrůza dále informoval o 
úsporách,kterých se v průběhu jednání o rozpočtu VUT podařilo dosáhnout (například v rámci 
optimalizace investičních akcí CVIS); další možné úspory budou předmětem jednání na nadcházejících 
schůzích EK AS VUT, prozatím nebyl detailně diskutován rozpočet CEITEC a KaM. V kontextu nákupů 
celouniverzitního softwaru (např. MatLab) otevřel rovněž otázku Adobe licencí, které by bylo 
optimální řešit na celouniverzitní úrovni. Upozornil při tom na skutečnost, že dané téma bude 
s největší pravděpodobností zohledněno až v následujících rozpočtech. Dále přítomné zpravil o 
finančním propadu KaM způsobeném přerušením jejich provozu v důsledku situace spojené s 
opatřeními proti onemocnění COVID-19, který bude sanován z fondů KaM a centrálních zdrojů VUT. 
Členům AS FaVU VUT objasnil také způsob, jímž seznamuje vedení fakulty a její zodpovědné orgány o 
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průběhu jednání o rozpočtu VUT: jednotlivé návrhy rozpočtu rozesílá jednak členům ekonomické 
komise AS FaVU VUT, jednak tajemnici fakulty a děkanovi, kteří o nich dále diskutují. Připravovaný 
rozpočet VUT pro rok 2020 se prozatím z jeho hlediska jeví pro FaVU jako vyrovnaný, dopady situace 
spojené s opatřeními proti onemocnění COVID-19 se podle jeho názoru projeví později. 

Závěrem přítomné upozornil na možnost čerpání finančních prostředků na realizaci 
studentských projektů z rozpočtu Studentské komory AS VUT. Stručně při tom představil typy 
projektů, jež jsou z uvedeného zdroje nejčastěji podporovány: PR jednotlivých fakult, společenské 
akce (například tradiční happening studentů FA VUT spojený s každoročním křtem studentů prvních 
ročníků pořádaný pod názvem Mařena), speciální případy zviditelňující fakulty v mezinárodním 
měřítku (například formule Dragon, jejíž modely jsou vyvíjeny a provozovány FSI VUT) nebo činnost 
studentských spolků (například studentský spolek SIOLA při ARC FAST VUT zaměřený na pořádání 
odborných exkurzí, přednášek, workshopů, architektonických soutěží pro studenty a společenských 
akcí). Bylo by proto žádoucí, aby se v daném ohledu aktivizovali také studenti FaVU VUT, kteří 
prostředků z uvedeného zdroje zatím nevyužívají. Petr Mucha navrhl, že v dané věci bude 
kontaktovat studenty provozující Galerii 209 při Ateliéru malířství 2 FaVU VUT a studentský spolek 
provozující studentský klub FaVU VUT zaměřený na organizování přednášek, workshopů a dalších akcí 
obohacujících standardní program studia. Tomáš Hrůza následně objasnil mechanismus předkládání 
projektů, které musí být nejdříve schváleny rektorem univerzity a následně jsou postoupeny 
k posouzení a projednání členům Studentské komory AS VUT. 

Na neformálních distančních setkání AS FaVU informoval také o tom, že byl zahájen proces 
voleb do AS VUT pro funkční období listopad 2020 až listopad 2023. Akademické senáty jednotlivých 
fakult budou vyzvány k nominování zástupce příslušné fakulty do volební komise. Podrobný 
harmonogram voleb do AS VUT bude zaslán předsedkyni senátu FaVU. 

 
7. Stanovení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU VUT 

Termín příštího řádného zasedání AS FaVU VUT byl stanoven na středu 27. 5. 2020 v 10.00 h 
prostřednictvím MS Teams. 

Hlasování:  
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 

Termín příštího řádného zasedání AS FaVU VUT ve středu 27. 5. 2020 v 10.00 h prostřednictvím MS 
Teams byl schválen. 
 
Zapsala: Markéta Žáčková 
Schválili: Markéta Žáčková a Pavel Sterec 


